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Nyhetsbrev fra Bragdøya kystlag

Usannheter (fast spalte): 
Redaktøren har ikke mottatt  
kommentarer på at noe ikke var  
sant i forrige nr. av Nyhetsbrevet.

Medlemmer av  
Bragdøya kystlag!
Etter vel overstått Landsstevne, Vet Seil og Vi-
se-treff, alt avviklet med stor entusiasme og til
alle tilstedeværendes tilfredshet, så kan vi igjen 
trekke pusten og tenke fremover. I høst og
vinter skal vi jobbe med lagets fremtid, vi skal 
revidere strategiplanen vår. Hvor er vi? Hvor
vil vi? Og hvordan kommer vi dit?
Med andre ord, hva driver vi på med, og hva øn-
sker vi å drive på med? Hvordan vil vi drive
kystlaget og kystkultur? Og hva må vi gjøre for å 
få det slik vi ønsker? Vi er Norges største
kystlag, nærmer oss 800 medlemmer, er vi for 
store? Neppe, men hvordan aktivisere alle
medlemmene? Og med hva? Hva er våre kjerne-
områder - kystkultur? Hvor mye skal vi drive
lokalturisme, skjærgårdsruter, utleie, innkvarte-
ring, arrangementer, traktering, etc? Noe
som gir kjærkomne og nødvendige inntekter.
Hvordan definere forholdet mellom ansatte og 
frivillige? Hvordan beholde det gode
engasjement og dugnadsiver hos medlemmene?
Dette er noe vi må være bevisst på fremover. 
Derfor er det viktig at alle får ta del i disse
diskusjonene. Vi kommer til å arrangere te-
mamøter, medlemskvelder og gruppearbeid. 
Send
oss også gjerne innspill på mail eller snakk med 
oss i styret.

Bjørn Vidar Styreleder

Styrelederen har ordet!

«Kulturarv» og «Friluftsliv» 
er 2 av mange valgfag ved Møvig Skole. Undervisnin-
gen forgår på Bragdøya hver tirsdag. Fokus nå mens 
det enda er lun temperatur er roing, fiske og seiling. 
Å kalle det en norsk kulturarv å ro seg en tur med Jan 
Rosenlund som styrmann er vel innafor 
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Gerrads villa.
Vi har innsett at taket på Gerrads Villa bør skiftes. 
Nå er det skiferstein på taket , men det er tatt en 
beslutning om at disse skal erstattes av med bruk-
te teglstein. Man kan si hva man vil, men skifer vil 
bli litt dyrt, og så er ikke bygningen verneverdig. 
Vi har brukt et eksternt firma til å gjøre jobben. Et 
forskriftsmessig stillas er reist. Det fine var at vi 
kunne både vaske og male villaen samtidig som at 
stillaset stod der.
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Månedens båt
I dette nr. av nyhetsbrevet pre-
senterer vi robåten «Åvik» 
Åvik er «Eikelandsjekte» på 17 
fot og bygget av Jens Smith fra 
Eigeland på Østsida av Audnael-
va i 1985. Sjekta ble bygget for 
familien Fredriksen. Det ble lagt 
litt ekstra på kjølen da den også 
skulle kunne seiles. Seil til Åvik 
ble sydd av seilmaker Larsen. 
Navnet fikk båten fordi famili-
en Fredriksen bodde i Åvik på 
Lindesnes en periode. Familien 
Fredriksen syntes båten ble for 
liten, og solgte den til kystleden 
i 1998.

Vi
har tidligere skre-
vet om utvidelsen 
av renseanlegget på 
Bredalsholmen og 
uttrykt vår engstelse 
for at de bare bygger 
ut med en grå betong-
klump. Vår engstelse 
er ubegrunnet. Det 
vokser fram en flott 
bygning i stil med slik 
det opprinnelig er. Vi 
må gi kommunens 
planleggere skikkelig 
skryt for det de gjør. 
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Vår Iseki traktor
ligger nede med «brukket rygg» for tiden. Det har seg 
slik at hydraulikkpumpa har havarert . Grunnen er at 
mansjetten rundt girspaken ikke har vært tett, og vann 
har trengt inn. Resultatet er at stemplet i pumpa har 
rustet og satt seg fast sammen med mye annet som 
også har satt seg fast
Nå venter Thorbjørn på deler som selvfølgelig ikke var 
på lager i Norge, men han var optimistisk og ventet 
delen de nærmeste dagene. Å ha folk i klubben som 
kan mere om motorer enn gjennomsnittet av Norges 
befolkning kan ikke verdsettes høyt nok.

Teminliste: 
Tirsdag 11 okt. Oppstart Knivkurs
Tirsdag 11 okt. De Sørlandske uthavnene. Kåseri og film ved Jo van der Eynden og Jan Robert Jore
Tirsdag 25.okt: Fiskegruppas aften med bilder og smaksprøver.
Tirsdag 1. nov: Oppstart kurs: Knuter, knob, spleis og taklinger.
Lørdag 5.nov: Julefest på Bragdøya.
Tirsdag 15.nov. Kåseri ved Tor Punsvik
Tirsdag 22.nov: Oppstart kurs: Tyrkerknob og matter
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Sognvår.
Det er et godt driv med dugnadsjobbing på Sognvår 
for tiden. Båtbyggerne har en pause  i byggingen pga ei 
slunken pengekasse men den frivillige arbeidskraften 
består. Hver mandag er det 4-5 karer som møter opp 
til ei arbeidsøkt, og er det faglige utfordringer så har 
de våre profesjonelle båtbyggere som gir råd.
Målet er at til våren skal den sjøsettes  og seiles til 
Bragdøya for ferdigstilling.
For tiden er fokus å pusse ned og overflatebehandle 
huden/skroget og montere ror og aksel slik at den er 
«taubar» til Bragdøya. Dekket skal impregneres og 
dugnadsgjengen skal så smått begynne med innred-
ningen



Nr. 37 | Oktober 2022

Nyhetsbrev fra Bragdøya kystlag

Naustet på Bredalsholmen
Noen vil sikkert si at å skrive om Naustet på Bredals-
holmen ikke lenger er en nyhet. Redaksjonen har 
imidlertid  kommet fram til at som dokumentasjon 
på byggeprosessen er faktisk Nyhetsbrevet viktig. Vi 
jobber på naustet fram til vinteren tar oss. Så blir det 
stopp, men vi kan love våre medlemmer et eller to 
bilder av ferdig kledd langside før vi går i vinterdvale 
Ellers er det 
en hyggelig 
jobb å skifte 
kledning på en 
gammel byg-
ning. Vi jobber 
hver onsdag fra 
klokken 10.00 
og det er plass 
til mange snek-
kerkyndige. Det 
er imidlertid 
værforbehold. 
Som dere ser av 
bildene er det 
ikke takrenner 
og da er det 
umulig å skifte 
kledning om 
vannet renner 
ned i nakken 
hele tiden. 
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Det er opplagstid.
Det er i år som tidligere år en omfattende jobb for 
kystlaget. Vi har en stor flåte liggende i museumshav-
na i Nodeviga som skal taues til Bragdøya for landset-
ting. Der skal de stå i 8 mnd. Var det noen som nevnte 
at de kun er på sjøen i 4 mnd? Det er ikke mye.

Søgnebåten
Bygging av Søgnebåten er lokalisert i slippen. Det er 
nevnt før, men vi bygger båten for Søgne Kystlag og 
den er finansiert av Søgne Kystlag. I skrivende stund 
er 2 av borda nær kjølen på plass.
Aleksander er ansvarlig båtbygger, og det er hyggelig 
at Sigurd Christoffersen er med som «handlanger» for 
båtbyggeren. Han er forresten medlem av Søgne Kyst-
lag som en dag skal overta en ferdig båt. 
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Nå er det høst
og de av sauene som ikke blir sendt til slakt må ha litt 
stell. Dette var tema lørdag 24. sept. Som normalt le-
det Trine oss gjennom dagen på en profesjonell måte.  
Noen sauer ble plukket ut til slakt. Veien framover for 
disse er enten som lammekjøtt på familens festbord 
eller som fårikål på hverdagsbordet.….ikke særlig god 
framtid altså.
Det var mange deltagere på sankingen. Det ble på en 
måte en familiedag, der barn og voksne sammen kun-
ne oppleve friluftsliv og sauesankingen
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Tips oss:
Eller skriv et innlegg selv.
Send til: tom.andresen52@gmail.com, 
jan@bluesland.no eller saltebua@bragdoya.n
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